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Orban: Orice discutie legata de nivelul redeventelor sau alte taxe trebuie dictata de

conjunctura economica

Premierul Ludovic Orban a declarat, duminica, la Târgu Jiu, ca orice discutie legata de nivelul redeventelor

sau de alte taxe trebuie sa fie "rationala" si sa tina cont de conjunctura economica si de interesele României.

Şeful Executivului a aratat ca România are un sistem de taxare "usor peste media taxarilor din alte tari europene",

iar autoritatile trebuie sa gaseasca un echilibru, punctând ca nevoia principala a tarii este aceea de dezvoltare

economica.

"Noi nu putem fixa redevente fara sa tinem cont de tot ceea ce înseamna piata mondiala, sa tinem cont de legislatia

europeana, de tipul de taxare practicat de celelalte tari. Acest slogan cu cresterea redeventelor pentru a creste

veniturile risca sa creeze efecte contrare, pentru ca orice investitor, orice companie care este implicata în procesul

de exploatare a resurselor naturale, în momentul în care ia decizia sa sustina investitii, tine cont si de sistemul de

taxare care exista în România, iar ce pot sa va spun comparativ cu sistemele de taxare din alte tari - România nu

are paradis fiscal, ci dimpotriva, avem un sistem de taxare chiar usor peste media taxarilor din alte tari europene.

Noi trebuie sa gasim un echilibru între nevoile efective pe care le are România de dezvoltare - cel mai important

lucru pentru România este sa ne dezvoltam economic. (...) Ca atare, orice discutie legata de nivelul redeventelor

sau de alte taxe trebuie sa fie rationala si dictata de conjunctura economica si de interesele pe care le are

România", a precizat Ludovic Orban.

Premierul a participat, duminica, la inaugurarea Statiei Turbocompresoare Bibesti, obiectiv de investitii realizat de

Transgaz, inclus în proiectul BRUA, Faza 1.

În acest context, Ludovic Orban a reiterat obiectivul Guvernului de a extinde magistralele de gaze din România si

de a înfiinta retele de distributie în cât mai multe localitati, reamintind si despre apelul de proiecte pentru

extinderea retelelor de distributie a gazelor naturale.

"Am vorbit cu dl ministru Bolos si am avut discutii la nivelul Comisiei Europene pentru a majora suma alocata

initial, si anume 234 de milioane de euro, în cazul în care vor fi foarte multe proiecte care vor avea nevoie de

finantare. De asemenea, în exercitiul 2021 - 2027 vom aloca înca 800 de milioane euro în cadrul exercitiului

financiar multianual cu acelasi scop, de a extinde retelele", a sustinut premierul.
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